
Art. 39 vragen Bouwplan Markt 14 

 

In het recente verleden heeft de gemeenteraad geen medewerking verleend aan de bouw 

van appartementen op de locatie van het voormalig gebouw van de Rabobank, plaatselijk 

bekend Markt 14.  

 

De raad gaf aan de bouw van appartementen naast een horecapand niet wenselijk te 

vinden i.v.m mogelijke overlast voor de bewoners. Daarnaast is het de bedoeling om de 

Markt door het aantrekken van horeca te verlevendigen en daarmee het toeristische 

karakter te versterken. Met de bouw van appartementen wordt deze doelstelling niet 

bereikt. 

 

Ons is nu gebleken, dat er ter plaatse toch appartementen worden gebouwd en dat deze 

riante appartementen, deeluitmakende van een complex inmiddels op Funda te koop 

worden aangeboden.  

 

De fractie AWB heeft hierover de volgende vragen: 

- Wat is de status van dit bouwplan; 

- Past dit bouwplan binnen het ter plaatse geldende bestemmingsplan en voldoet het 

bouwplan aan het voor de Markt gewenste beeldkwaliteitsplan. 

- Zo niet, wanneer wordt dit plan aan de gemeenteraad voorgelegd; 

- Zo ja, wat zijn de overwegingen van het college om toch medewerking te verlenen aan 

de bouw van appartementen naast een horeca aangelegenheid en gelet op de visie m.b.t. 

Het verlevendigen van de Markt door het versterken van de horeca.  

- Waarom is de raad, gelet op zijn eerder standpunt, hierover niet actief geïnformeerd. 

 

Wij zien de beantwoording van deze met toepassing van artikel 39, gestelde vragen met 

belangstelling tegemoet. 

 


